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「你们不可停止聚会，好像那些停止惯了的人，倒要彼此劝勉；既知道那日子临近，就更当如此。」来10:25
每个基督徒的生活不仅是他个人和神之间的事情，也关乎到他的教会生活。故，信主后可以不参加教会团契的教导是错误的。在你决定加入一间教会作会友的时候，就表示你愿意接受圣经中有关信徒之间互相委身的教导，例如定期与其他弟兄姐妹一起团契，在团契中彼此鼓励、彼此劝勉、彼此帮助，在主的真道上一同成长，一同事奉主。这就是教会会友信约的意义所在。
会友信约是一个我们共同赞同的应当如何生活的总结。如果说信仰告白是一个我们相信什么的总结，那么教会会友之约是一个我们当如何生活的总结。它体现出神对我们作为神的儿女应当如何生活的期望。
因此，教会是一群彼此委身、信仰清楚和公开、并互相立约的人组成的，神在其中永远居首位。由此我们可以看到教会会友信约有以下特征。
第一，教会会友信约是一个承诺。是一个对神的承诺、是一个对你所加入的教会的承诺、是一个你对自己的承诺。它是你对神委身的记号、对基督教会委身的记号、对追求圣洁的委身的记号。
第二，教会会友信约是伦理性的声明。教会会友信约是将基督徒世界观应用在我们生活各个层面。叫我们在对圣经的共同理解基础之上，弟兄姐妹之间彼此相爱, 互相负责。每间地方教会可以按着教会的实际情况，制定自己的会友信约。
第三，教会会友信约合乎圣经的道德标准。简单的说，作为教会会友，我们盼望彼此相助过圣洁的基督徒生活，我们也希望借着诚实的教导和规劝，帮助陷在罪中的弟兄姊妹脱离罪恶。在这些情况下，我们需要一个基于圣经的、共同认可的信约来正确的做出审断。这对教会制定并执行合乎圣经的教会纪律十分重要。
每一位愿意在真理浸信教会学做基督门徒、同意教会为他负责任、已经受洗的基督徒当齐来同颂信约。“负责”的意思是指教会为他的灵命成长、信仰生活等是否符合神的心意、圣经的命令守望和督责。
我们在教会的周年纪念日，以诵读会友信约来检讨和整顿自己的教会生活。弟兄姐妹，你愿意吗
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“Not giving up meeting together, as some are in the habit of doing, but encouraging one another—and all the more as you see the Day approaching.” Hebrews 10:25
A Christian’s life is not only a life before God, but also a life amid the church he attends. Hence, the teaching that a believer need not attend church is wrong. In fact, when we decide to join a church as her member, it means we are willing to be committed to each other through regular fellowship, mutual help in learning the truth and serving God, etc. And this is what our church membership pledge is all about. 
The pledge sums up a life all members approve of. It outlines how we ought to live just as our declaration of faith outlines what we believe. The pledge points to a life that God expects His children to live.
As a church is a group of believers led by Christ and committed to each other, its membership pledge bears the following characteristics.  
Firstly, the pledge is made towards God, the church we attend, as well as ourselves, which indicates our devotion to God, commitment to church, and dedication in the pursuit of holiness.
Secondly, it is a statement of our ethical perspective. The pledge is an application of our worldview in everyday life. It teaches us to love and account for each other based on our common understanding of the bible. Hence, each church may draft its own membership pledge according to its situation. 
Thirdly, the pledge is a set of moral standards. To put it simply, as church members, we strive to lead a life of holiness as Christians ought to. Hence we hope to help brothers and sisters turn away from sins through honest teaching and admonishment. When situations arise, a set of biblical standards pledged by all are needed to make the right decision. The pledge is therefore crucial for the establishment and execution of a church’s biblical discipline.
If you wish to grow as Christ’s disciple under the pastoral care of Truth Baptist Church, agree that the church is accountable for you, and have been baptized, you ought to take this pledge.  To be “accountable for” means that the church will keep watch over your spiritual life and growth according to God’s will and commands.
Come, let us take this pledge together on our church’s anniversary to review and reform our church life. Brothers and sisters, are you willing?
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